
Protokół Nr XXV/2013 
z XXV sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 26 kwietnia 2013 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 13.05 do godz. 15.30.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 
Gryglas.

Na sesji obecni byli :

1.Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
3.Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka
4.Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka
5.Pan Tomasz Rurarz -  Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrówce, 
ó.Pani Małgorzata Kozioł -  Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Józefowie
7. Pani Małgorzata Szczepanik -  Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej we Wszeborach
8.Pani Mariana Sadowska -  Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Dręszewie 
9.Sołtysi Gminy Dąbrówka zgodnie z załączoną listą obecności,
10. Pani Mirosława Taperek -  Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkola 
Samorządowego w Dręszewie
11 .Pani Jolanta Sikorska -  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrówce
12. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy
13. Pan Andrzej Popławski - radca prawny Gminy Dąbrówka.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed 
XXV sesją Rady Gminy o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad
2. Wybór sekretarza obrad
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy

6. Podjęcie uchwał:
a) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory.
b) W sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.
c) W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla 

Gminy Dąbrówka.
d) W sprawie wprowadzenia dopłat do opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkanych.
e) W sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Związku Gmin 

Zalewu Zegrzyńskiego w 2013 roku.



f) W sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/176/2013 Rady Gminy Dąbrówka z 
dnia 25 lutego 2013 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa Infrastruktury 
wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie 
Dąbrówka ( etap II) -  Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, 
Małopole, Jozefów ul. Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek 
pomiędzy miejscowościami Małopole -  Chajęty”.

g) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie w Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację 
zadania „Rozbudowa Infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół 
obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap II ) -  Budowa sieci 
wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, Józefów ul. Kwiatowa, 
Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole -  
Chajęty”.

h) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.
i) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2013-2019.
7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Pan Aleksander Załęski nawiązując do porządku obrad zawnioskował o zdjęcie pkt. 7 
Rozpatrzenie podań do Rady Gminy. Pan Aleksander Załęski stwierdził, że podania na 
sesji są tylko odczytywane i przekazywane do rozpatrzenia zgodnie z kompetencją do 
poszczególnych komisji Rady Gminy. W ten sposób wydłuża się czas ich załatwienia, 
ponadto nie jest przestrzegana ustawa o ochronie danych osobowych, ponieważ w 
niektórych podaniach zawarte są dane osobowe podlegające ochronie, oraz różne inne 
sprawy, których rozpatrywanie nie jest w kompetencji Rady. Ponadto stwierdził, że w 
starostwie i okolicznych gminach nie praktykuje się czytania podań na sesjach rady. 
Podania należy kierować do komisji zgodnie z kompetencjami a na sesji przedstawiać 
propozycje rozstrzygnięć ze stosownym komentarzem.
Przewodnicząca poinformowała, że komisja statutowa pracuje nad statutem gminy i 
statutem sołectwa. Punkt dotyczący rozpatrzenia podań który został wprowadzony do 
porządku obrad zwyczajowo powinien pozostać do czasu wypracowania ostatecznego 
stanowiska przez komisję statutową.
Pani Agnieszka Gryglas zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 6 Podjęcie 
uchwał projektu uchwały pod lit. d) W sprawie wprowadzenia dopłat do opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkanych. 
Wójt wyjaśnił, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Ostrołęce po zapoznaniu się z 
projektem przedmiotowej uchwały w formie ustnej stwierdziła, że jest ona niezgodna z 
prawem stąd propozycja o zdjęcie tej uchwały z porządku obrad.
Następnie prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad pkt. 7 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
W głosowaniu jawnym "za" wnioskiem opowiedziało się 4 Radnych, "przeciwnych" było 
6 Radnych, "wstrzymało" się 4 Radnych na 14 Radnych obecnych na sesji. Wniosek 
został odrzucony.
W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie z 
porządku obrad w pkt. 6 Podjęcie uchwał pod lit. d) w sprawie wprowadzenia dopłat do 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości 
zamieszkanych.



W głosowaniu jawnym "za" przyjęciem wniosku opowiedziało się na 14 na 14 Radnych 
obecnych na sesji.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie przedstawiony porządek obrad w 
zaproponowanym kształcie:

1 .Powitanie i otwarcie obrad.
2.Wybór sekretarz obrad.
3.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności
5.Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwał

a) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory.
b) W sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.
c) W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla Gminy 

Dąbrówka.
d) W sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Związku Gmin 

Zalewu Zegrzyńskiego w 2013 roku.
e) W sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/176/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 

lutego 2013 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
zadania pn. „Rozbudowa Infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru 

Natura 2000 w Gminie Dąbrówka ( etap II) -  Budowa sieci wodociągowej w 
miejscowości Dręszew, Małopole, Jozefów ul. Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska 
oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole -  Chajęty”.

f) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie 
w Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania „Rozbudowa 
Infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie 

Dąbrówka (etap I I ) -  Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, 

Józefów ul. Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy 

miejscowościami Małopole -  Chajęty”.
g) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.
h) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 

2013-2019.
7.Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
8.Sprawy różne i wolne wnioski.

9.Zamknięcie obrad.

Radni Rady Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli ww. 
porządek obrad.



Przebieg obrad.

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady XXV sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 
Dąbrówka powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z lista 

obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym , jednogłośnie wybrany został p. Aleksander 

Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Protokół Nr XXIV/2013 
z dnia22 marca 2013 r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
W/w sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
Pan Aleksander Załęski -  przewodniczący Komisji Statutowej Rady Gminy Dąbrówka 

poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 12 kwietnia 2013r.

Tematem posiedzenia komisji był statut sołectwa. Projekt statutu został przesłany sołtysom w 
celu zapoznania się z proponowanym zmianami. Pan Załęski poprosił sołtysów o zapoznanie 

ze statutem szerszego grona mieszkańców i zgłoszenie ewentualnych propozycji zmian do 

biura Rady Gminy do dnia 29 maja br. osobiście w formie pisemnej lub za pośrednictwem 
poczty elektronicznej. Sołtysi zostali zaproszeni na posiedzenie Komisji Statutowej, które 
odbędzie się 29 maja o godz. 10.00 w UG. Przedsięwzięcie to uważamy za konsultację 

społeczną niezbędną do modyfikacji i przyjęcia statutu sołectwa przez Radę Gminy.

Pan Janusz Getka -  przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 8 
kwietnia 2013 Przedmiotem posiedzenia było rozpatrzenie podań dotyczących budowy 

nowych odcinków linii energetycznych. Na to zadanie komisja miała do dyspozycji 
35 000,00 zł.

Po przeczytaniu podań, które wpłynęły, komisja udała się w teren. Po dokonaniu wizji 
lokalnej komisja podjęła następujące ustalenia:

1. Podanie w/s lamp -  oświetlenie przystanków przy trasie S-8 od strony Laskowa i 
Trojan. Komisja zaproponowała, aby wystąpić do właścicieli prywatnych gruntów z 
zapytaniem, czy wyrażą zgodę na postawienie nowych słupów energetycznych na 
terenie ich działek. Komisja zaproponowała również, aby jednocześnie wystąpić do 
GDDKiA z zapytaniem o możliwość instalacji oświetlenia solamego przy obydwu 
przystankach. Przewidywany koszt inwestycji ok. 15.000,00 zł.



2. Trojany, ul. Miła (paśnik) -  podanie zostało przekierowane do Wójta, ponieważ 
dotyczy wyłącznie montażu lamp.
3. Dąbrówka, ul. Wesoła -  podanie komisja przekierowała do Wójta, ponieważ 
dotyczy ono wyłącznie montażu lamp.
4. Marianów -  podanie p. , ul. Szkolna. P. Stańczak stwierdził,
że konieczne będzie zamontowanie punktu zapalania do lampy. Pismo komisja 
przekierowała do Wójta.
5. Dręszew, ul. Zakole Komisja wnioskuje o sprawdzenie czy nieruchomość jest 
zamieszkana na stałe, czy jest to domek letniskowy. Po uzyskaniu informacji komisja 
podejmie dalsze decyzje, odnośnie możliwości realizacji tej inwestycji.
6. Ludwinów. Oświetlenie wzdłuż drogi powiatowej "Józefów-Kowalicha". Komisja 
wnioskuje o przygotowanie dokumentacji projektowej i realizację zadania. 
Przewidziany koszt inwestycji ok. 20 000 zł
7. Kuligów. Komisja wnioskuje o przygotowanie przez p. Stańczaka dokumentów 
dotyczących tego zadania. Po uzyskaniu informacji komisja podejmie dalsze kroki 
związane z tą inwestycją.
Propozycje komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego dotyczące:
- zabezpieczenia 15 000,00 zł na oświetlenie 2 przystanków w Trojanach przy trasie 
S8
- zabezpieczenia 20 000,00 zł na przygotowanie i realizacje zadania oświetlenie 
ulicznego wzdłuż drogi powiatowej w Ludwinowie "Jozefów -  Kowalicha"
Radni w głosowaniu jawnym powyższe propozycje przyjęli jednogłośnie / 14 „za” na 
14 Radnych obecnych na sesji.
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w dniu 19 kwietnia 2013r. odbyło się 
posiedzenie komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy Dąbrówka. Wnioski podjęte 
przez przedmiotową komisję mają odzwierciedlenie w przedłożonych projektach 
uchwał dotyczących spraw finansowych i znajdują się w porządku obrad dzisiejszej 
sesji.

Ad. 6 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory.

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się 
prowadzeniem spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową 
nieruchomości wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany na wniosek 
właścicieli drogi.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
Uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXV/188/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)



b) W sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Mirosławę Taperek. Pani Taperek 
poinformowała, że na prośbę dyrektorów szkół i przewodniczącej komisji oświatowej 
został zmieniony zapis dotyczący wynagradzania za jedna godzinę doraźnego 
zastępstwa, który dotychczas był przydzielany po tygodniowej absencji chorobowej 
obecnie wynagrodzenia za zastępstwo będzie wypłacane od pierwszego dnia 
zwolnienia. Zmianie ulega zapis, który określał, że zastępstwo za nieobecnego 
nauczyciela mógł realizować nauczyciel zatrudniony powyżej tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin. Obecnie każdy nauczyciel będzie mógł przejąć 
godziny w zastępstwie bez względu na wymiar zatrudnienia. Pani Taperek wyjaśniła, 
że regulamin wynagradzania nie uwzględnia dodatku funkcyjnego dla
wicedyrektorów, kierowników oraz dla nauczycieli pełniących funkcję doradcy 
merytorycznego, i funkcję konsultanta ponieważ takich stanowisk nie ma w 
placówkach oświatowych na terenie naszej gminy. Przewodnicząca obrad zwróciła 
uwagę, na błąd redakcyjny tj. dwukrotnie powtarza rozdział VI po dokonaniu korekty 
regulamin będzie kończył się na rozdziale IX.
p. Załęski Aleksander zwrócił uwagę, że w § 5 pkt.4 ppkt. 2 brak wyrazu „ w okresie” 
Prowadząca obrady prosiła o przedstawienie treści uchwały XXI/145/2004 w 
kwestii dotyczącej przyznawania nagród dla nauczycieli.
Pani Taperek wyjaśniła, że specjalny fundusz nagród tworzy się w budżecie gminy na 
rok budżetowy w wysokości 12% planowanych rocznych wynagrodzeń osobowych 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach, z tym że:
0,25 % - to środki Wójta na nagrody dla dyrektorów a 0.75% - to środki Dyrektorów 
na nagrody dla nauczycieli.
Jest to nagroda przeznaczona dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej, która 
jest przyznawana w dniu 15 października każdego roku.
Projekt uchwały wraz z naniesionymi poprawkami redakcyjnym został poddany pod 
głosowanie

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXV/189/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 4 głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla Gminy 
Dąbrówka.
Projekt uchwały został omówiony przez p. Jolantę Sikorska -  Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej. P. Sikorska poinformowała, że zgodnie z ustawą o 
pomocy społecznej już z drugi rok przedstawiana jest ocena zasobów pomocy 
społecznej i zastępuje ona bilans potrzeb jaki był przedstawiany do ubiegłego roku. 
Zasoby pomocy społecznej określone są w załączniku do uchwały i obejmują w 
szczególności dane dotyczące sytuacji demograficznej i społecznej przedstawiają 
infrastrukturę ośrodka pomocy społecznej, kadrę pomocy oraz nakłady finansowe na 
zadania pomocy społecznej w latach 2010- 2012 oraz prognozę na rok 2013 i w części



danych prognozę na rok 2014. Ocena obejmuje również osoby i rodziny korzystające z 
pomocy społecznej, rodzaje ich problemów.
Ocena zasobów pomocy społecznej przygotowana została na formularzu 
udostępnionym w Statystycznej Aplikacji Centralnej MPiPS.
Przewodnicząca obrad zapytała do jakich celów społecznych zostaną wykorzystane te 
materiały.
Pani Sikorska odpowiedziała, że materiały zostały opracowane na wniosek 
Ministerstwa Polityki i Pomocy Społecznej. Do oceny zostały wzięte wszystkie dane 
faktyczne.
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXV/190/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Związku Gmin Zalewu 
Zegrzyńskiego.
Projekt uchwały został omówiony przez Wójta Gminy Dąbrówka.
Wójt powiedział, Związek Gmin Zalewu Zegrzyńskiego wystąpił z wnioskiem o 
udzielenie dotacji w kwocie 3000,00 zł z przeznaczeniem na przygotowanie wniosku 
aplikacyjnego na konkurs dotacji dla partnerstw na obszarach funkcjonalnych 
w ramach programu Regionalnego Mechanizmu Finansowego Norweskiego. W 
ramach tego programu mają być realizowane dwa cele : wydanie albumu o jeziorze 
zegrzyńskim obejmującym teren naszej gminy( zdjęcia terenów nadbużańskich) i 
przygotowanie wspólnego projektu przez Związek Gmin Zalewu Zegrzyńskiego który 
obejmuje różnorakie działania związane miedzy innymi z transportem, edukacją 
sprawami społecznymi.
Do projektu przedmiotowej uchwały radni nie zadawali pytań.
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXV/191/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

- w i ę k s z o ś c i ą  głosów /13 głosami „za”, 1 głos „wstrzymujący” przy obecności 
14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/176/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 
lutego 2013 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
zadania pn. „Rozbudowa Infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół 
obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka ( etap II) -  Budowa sieci wodociągowej w 
miejscowości Dręszew, Małopole, Jozefów ul. Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska 
oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole -  Chajęty”.



Omawiając projekt powyższej uchwal Wójt poinformował, że korekta kwoty 

planowanej do zaciągnięcia pożyczki z 622 327,00 zł do ^ fl3  419,00 zł jest 

wynikiem przeprowadzonego postępowania przetargowego na realizację powyższego 

zadania.

Prowadząca obrady zapytała kiedy planowane jest rozpoczęcie i zakończenie tej 
inwestycji. Wójt odpowiedział, że inwestycja ma zostać zakończona we wrześniu br. a 
rozpoczęta planowane jest na początku maja.

- w głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXV/192/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie w 
Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania „Rozbudowa 
Infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie 
Dąbrówka (etap II ) -  Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, 
Małopole, Józefów ul. Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy 
miejscowościami Małopole -  Chajęty”.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta Gminy Dąbrówka.
Wójt poinformował, że Bank Gospodarstwa Krajowego udziela pożyczek na 
sfinansowanie wysokości środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 
Rozwoju Obszarów Wiejskich przyznanych pożyczkobiorcy w ramach udzielonej 

pomocy finansowej z PRO W 2007 -  2013. Oprocentowanie uruchamianej transzy 
pożyczki wynosi 1,12%. Z tytułu udzielenia pożyczki, PBK pobiera prowizję w 

wysokości 0,1% kwoty udzielonej pożyczki.

Uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXV/193/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

-jednogłośnie /14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.
Zmiany do uchwały zostały omówione przez Skarbnik Gminy Dąbrówka Panią 
Agnieszkę Adam. Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do 
projektu uchwały.



Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXV/194/2013 
z dnia 26 kwietnia 2013 r.

-jednogłośnie /14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) W sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2013 

-2019.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy Dąbrówka Panią Agnieszkę Adam. 
Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.
- w głosowaniu jawnym-

Rada Gminy Dąbrówka 
Podjęła uchwałę NR XXV/195/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

- j e d n  o g ł o ś n i e / 1 4  głosami ”za” przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 14.20 prowadząca obrady ogłasza przerwę.
Godz. 14.50 prowadząca obrady wznawia sesję po przerwie.

Ad. 7 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad p. Aleksandra 
Załęskiego.
- Edward Kryszkiewicz -  podanie o przeznaczenie środków finansowych naprawę mostu na 
rowie odprowadzającym wodę z oczyszczalni i okolicznych wsi.
-NZOZ w Kuligowie Praktyka Lekarza Rodzinnego -  podanie o sfinansowanie remontu 
Praktyki Lekarza Rodzinnego w zakresie zaleconym przez Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Wołominie.
- Andrzej Marcinkiewicz -  sołtys wsi Guzowatka - podanie o bieżącą naprawę dróg 
gminnych
- Andrzej Marcinkiewicz -  sołtys wsi Guzowatka - zapytanie kiedy w miejscowości 
Guzowatka położona zostanie nakładka asfaltowa.
- Właściciele nieruchomości we wsi Kowalicha i Ślężany -  naprawa dróg dojazdowych do 
działek letniskowych.
Odnosząc się do ww. podań Wójt powiedział, że odnośnie naprawy mostu na rowie 
odprowadzającym wodę z oczyszczalni zlecił p. K. Augustyniak -  prac. UG dokonania 
oględzin w terenie i zajęcie się tym tematem.
Zalecenia wydawane przez Instytucje kontrolujące w Ośrodku Zdrowia w Kuligowie są 
Wójtowi znane. Cały czas w miarę posiadanych środków prowadzone są prace 
modernizacyjne. Została wyremontowana łazienka i podłączony został gaz. Wójt



poinformował, że podanie przekierował do swojego zastępcy, który ma nadzór nad zakładem 
Gospodarki Komunalnej, aby zrobił wstępne rozeznanie jakie prace można wykonać jeszcze 
w roku bieżącym i w jakiej wysokości zabezpieczyć środki na wykonanie prac w 
przyszłorocznym budżecie.
Odnośnie bieżącej naprawy dróg gminnych w Guzowatce Wójt powiedział, że obecnie 
pracuje równiarka. Wcześniej nie można było nic zrobić z uwagi występowanie wód. W 
szczególnych przypadkach remonty można wykonać w ramach wydatków bieżących . Inne 
prace remontowe na drogach gminnych wykonywane są w ramach funduszu sołeckiego. Wójt 
powiedział, że wielokrotnie rozmawiał z Panem Rafałem Urbaniakiem przedstawicielem 
Wydziału Inwestycji i Drogownictwa na wykonanie remontu drogi przez Guzowatkę, która 
jest w niektórych miejscach prawie nieprzejezdna. Wójt powiedział, że oddzielna sprawąjest 
położenie nakładki, której wykonanie należy do Powiatu. Na ostatnim spotkaniu które 
Wójt odbył ze Starostą , otrzymał informację, że nie został jeszcze zatwierdzony 
harmonogram wykonywania nakładek w poszczególnych gminach powiatu. Zdaniem Wójta 
nakładka na drodze w Guzowatce powinna zostać wykonana w roku bieżącym i powiedział, 
że będzie popierał wniosek mieszkańców Guzowatki.
Nawiązując do podania złożonego przez właścicieli działek letniskowych położonych w 
Kowalisze i Ślężanach Wójt poinformował, że większość dróg gruntowych z uwagi na 
wysoki poziom wód gruntowych była w tym czasie nieprzejezdna. Obecnie na drogach tych 
pracuje równiarka. Wójt powiedział, że przeprowadzi rozmowę wyjaśniającą z panem 
Stańczakiem odnośnie jego rozmowy telefonicznej która jest opisana w przedmiotowym 
piśmie.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pani Bałdyga Hanna -  zapytała czy zostaną wykonane przyłącza wodociągowe do 2 posesji 
należących do Małopola a sąsiadujących bezpośrednia ze Stanisławowem.
Wójt odpowiedział, przyłącze do tych posesji zostanie wykonane przy budowie wodociągu 
dla wsi Stanisławów.
Pan Jacek Ruciński odniósł się do wypowiedzi p. Załęskiego i stwierdził, że jeżeli ktoś składa 
podanie do Rady Gminy to liczy się z tym, że zostanie ono odczytane na sesji. I nie należy 
przesadzać z ochroną danych osobowych. Nie można mieszkańców pozbawiać możliwości 
przedstawienia spraw na sesji Rady Gminy. Pan Ruciński dziwił się tym radnym którzy 
zagłosowali za przyjęciem zgłoszonego wniosku lub wstrzymali się od głosowania.
Pani Wilkowska Maria nawiązując do wypowiedzi p. Rucińskiego powiedziała, że dlatego 
się wstrzymała od głosu ponieważ nie wiedziała w jaki sposób będą rozpatrywane podania 
skierowane do rady Gminy.
Prowadząca obrady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach zgodnych z porządkiem obrad. 
Pan Jaworski Stanisław -  zapytał czy wznowi pracę Urząd Pocztowy w Kuligowie. Odnośnie 
przeprowadzenia prac remontowych w Ośrodku Zdrowia w Kuligowie p. Jaworski 
powiedział, że ich zakres został przekazany przez doktora Pałdynę w roku 2011.
Zabierając głos Wójt w pierwszej kolejności nawiązał do wypowiedzi p. Rucińskiego 
informując , ze być może należy zmienić brzmienie pkt. 7 nie rozpatrzenie a odczytanie 
podań skierowanych do Rady Gminy. Nad tą sprawa należy się zastanowić. Odnośnie 
przeprowadzenia prac remontowych w ośrodku zdrowia w Kuligowie ustalone zostały pewne 
priorytety. Najważniejszym wówczas zadaniem do wykonania była wymiana ogrzewania. 
Wójt poinformował ,że już od 2 -  3 lat zgłaszają do niego przedsiębiorcy którzy są przy 
trasie S8 z problemem włączenia się do drogi serwisowej i przeprowadzeniem mediów przez 
te drogi które są własnością Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad a która 
twierdzi, że nie może wydać takiej zgody. Zgoda może zostać wydana pod warunkiem, że



gmina przejmie te drogi. Do przejęcia jest ponad 13 km dróg. Wójt zwrócił się do Komisji 
Rozwoju i Gospodarki Komunalnej o zajęcie się tym tematem.
Zastępca Wójta p. Zenon Zadrożny odniósł się do poczty w Kuligowie i powiedział , że 
wspólnie z radnym z Kuligowa w roku ubiegłym przeprowadzili rozmowę z 
przedstawicielami poczty, gdzie ustalono , że po przeprowadzeniu remontu budynku od 
kwietnia br. na okres próbny minimum pół roku miała rozpocząć działalność poczta. Z 
zawartych ustaleń Gmina się wywiązała, natomiast nie wywiązała się Poczta. Będą 
prowadzone ponowne rozmowy w tej sprawie. Odnośnie prac remontowych w ośrodku 
zdrowia p. Zadrożny powiedział, że spotka się z doktorem Pałdyną aby ustalić które prace są 
najpilniejsze i wykonać je w roku bieżącym.
Pan Aleksander Załęski powiedział, że czuje się urażony, że jego wniosek został uznany jako 
„absurdalny”. Są podania dotyczące spraw personalnych albo zdarzeń na które Rada Gminy 
nie ma wpływu. Należy określić obieg podań dotyczących spraw merytorycznych. Temat 
został poruszony i na pewno zostanie wypracowane stosowane rozwiązanie dotyczące tego 
tematu.

Ad. 9 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 
zamknęła obrady XXV sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział 
w posiedzeniu. Na tym protokół zakończono.

Sekretarz Sesji 

Aleksander Załęski

Przewodnicząca Rady Gminy

Protokołowała 

Grażyna Wójcik


